
Protokoll för styrelsen Kettilstorps Villaförening 2011-10-20 på restaurang Anna-Gretas. 

Närvarande: Elin Ingvarsson, Ulrika Nilsson, Kristina Lagerkvist, Elisabeth Hedfors, Erik Åkesson, Björn 

Stjärne 

1) Genomgång av föregående protokoll 

Lekplatsen är fortfarande inte färdigbyggd med matta vid redskapen. Markarbetet är gjort 

för en månad sedan, man satte upp avspärrningsband, men nu leker barnen där igen. Vi 

tycker att detta är ett mycket märkligt sätt att hantera ett lekplatsbygge. Åsa Smedberg har 

ringt samt mailat flera gånger till kommunen utan att få svar. Vi avvaktar. 

 

Protokollet från mötet i maj saknas fortafarande. Björn lovar att skicka detta. 

 

Resan till Ullared blev mycket lyckad och vi tror att det kan vara en god sak att göra om detta 

framöver. 

 

2) Skrivelse till kommunen angående hastigheten på Norrahammarsleden 

Elin I har haft ytterligare kontakt med Gamla Råslätts villaförening och visade förslaget till en 

gemensam skrivelse till Jönköpings kommun angående de höga hastigheterna på 

Norrahammarsleden. 

Vi beslöt att ge Elin uppdraget att underteckna denna som representant för 

vårförening. 

 

3) Idrottplatsen 

Kristina och Björn ansvarar för att de bänkar som levererats också kommer på plats i marken. 

Bitar av konstgräs som blivit över behöver forslas bort. Till våren behöver konstgräset sopas. 

Kristina eller Björn ansvarar för att kontakta Sörmans när det är dags att beställa den 

tjänsten. 

 

4) Nästa sammanträde 

Nästa sammanträde hålls hemma hos Elisabeth tisdag den 29/11 kl 18.30 

 

Protokollsförare 

 

Elisabeth Hedfors 

 

 


